

**مؤتمر البحر الميت الدولي الثالث
المستجدات العلمية في الرياضة الصحية والتنافسية
كلية علوم الرياضة / الجامعة الاردنية
عنون المشاركة : تطبيقات علم الهندسة البشرية في تدريس التربية الرياضية**



الاستاذ الدكتور عبدالسلام جابر حسين اختصاص طرق التدريس في التربية الرياضية / والكرة الطائرة - جامعة كوبان - روسيا 2001. نائب عميد كلية علوم الرياضة للدراسات العليا - الجامعة الاردنية للعام 2017-2018 ، اجازة تفرغ علمي في جامعة مؤته للعام الدراسي 2011-2012، عضو هيئة تدريس في جامعة الزاوية - كلية التربية الرياضية -ليبيا للعام 2002-2003 ،مدرس تربية رياضية في وزارة التربية والتعليم الاردنية من 1993-1998. نشر 93 بحثا في مجلات علمية متنوعة في مجال طرائق التدريس والكرة الطائرة ، واشرف على 52 رسالة علمية في مجال الاختصاص .كما فزت في جوائز علمية متعددة منها جائزة محمد بن راشدالمكتوم للبحث العلمي وفي مؤتمرات علمية عديدة ، عضو في لجان علمية ودورات تدريبية في مجال طرائق التدريس والكرة الطائرة .

**Third International Dead Sea Conference
Sport Development in health and competition
School of Sports Sciences/The University of Jordan**

**Participation title: Applications of
ergonomics in teaching physical education**

Professor Dr. Abdul Salam Jaber Hussein, specializing teaching Methods and style of physical education/volleyball -Kuban University - Russia 2001. Deputy Dean of the School of Sports Sciences for Postgraduate Studies - The University of Jordan for the year 2017-2018, And a sabbatical leave at Mutah University for the academic year 2011-2012. Faculty member at Zawia University - Faculty of Physical Education - Libya for the year 2002-2003, Physical education teacher at the Jordanian Ministry of Education from 1993-1998. Published 93 research papers in various scientific journals in the field of teaching Methods and style and volleyball, and supervised 52 scientific theses in the field of specialization. I also won numerous scientific awards, including the Mohammed bin Rashid Al Maktoum Award for Scientific Research, and in numerous scientific conferences. Member of scientific committees and training courses in the field teaching Methods and style and volleyball

